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Styrelsemöte Linghems SK Fotbollssektion 

 
Tid & plats 2014-08-04, klockan 19:00, Lingheden 

Närvarande 

 

 

 

Mikael Ekman  ME  Admingruppen 

Ulf Strandh   US Admingruppen, Inköp 

Krister Nord   KN Smk Sportgrupp 

Jan Gustafsson                  JG             Repr Herr 

Magnus Pettersson  MP Kassör 

Gunnar Axelsson              GA            Ordförande  

Anna Hjertstedt                AH             Repr 5- o 7-manna  

Lena Renholm                  LR             Repr Dam,Utbildningsansvarig 

Rolf Öhlin  RÖ Smk Anläggningsgrupp 

Ej närvarande Anders Rahm                    AR            Ordförande Huvudstyrelse 

 

Föregående 

protokoll 

- Inga synpunkter. 

Ekonomi - Fotbollen: En del deltagaravgifter saknas fortfarande och anslagen 

ligger efter i utbetalning. I övrigt ligger vi ft på plus. 

- Anläggningen: Har haft utgifter för klipparservice respektive 

klubbhuset som gått lite över budget. Övrigt enligt plan. 

Inköp& Mtrl - Diskussion kring att det inte fungerar med byten respektive inköp av 

matchställ för ungdomslagen i vissa fall. Det som gällt hittills är att 

klubben står för 15 tröjor per lag för 11-manna-lag (d v s from 13år) 

enligt LSK Manualen. För yngre lag (upp till 12 år) gäller dock en 

tröja per spelare (även om det inte uttrycks tydligt av manualen). 

Detta då man kanske delar upp i flera lag och oftast låter spelarna 

ansvara för tvätt etc. själva. I nuläget köper vissa lag egna dressar 

som inte följer klubbprofilen då de ställ som erbjuds inte anses duga. 

Saxat från Gröna Linjen som alla ledare ska känna till: ”Endast de av 

fotbollsstyrelsen godkända profilkläder (träningsoveraller, 

matchdresser etc) får inköpas och bäras med klubbens emblem.”  

Upplägget skapar uppenbarligen missnöje och friktion så en 

nyordning verkar behövas och AH triggar igång en grupp med 

representanter från 5- o 7-manna som tar fram ett förslag.  

Sponsring - Inget nytt. 

Anläggning 

 

 

 

 

 

- A-plan har under sommaruppehållet vertikalskurits, dressats med 30 

kubik sand, såtts i, gödslats och vattnats och ser kanonfin ut. 

- B-plan har gödslats och reparationsåtts. 

- KVAR: Att slänga av med skinnsoffan för att få bättre utrymme. RÖ 

- Lämpliga möbler till lilla mötesrummet kan införskaffas om det 

dyker upp tillfälle, men tillsvidare får de befintliga duga. 
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- Kvar: Frågan om avbytarbås till Himnaplan sköts av GA. 

- Kvar: Ok med Linghemsskolan att placera plåtskåp med städmaterial 

där. Återsår att hitta ett vettigt skåp. AH 

Tips och synpunkter kring anläggningen ska skickas till 

anlaggningen@linghemssk.se 

Utbildning - Lena Renholm har träffat SISU (Mikael Kempe) och fått en 

genomgång av hur utbildning kan läggas upp. 

- Spelarutbildningsplan från förbundet (ÖFF) finns framtagen med 

olika nivåer för olika åldrar och denna avser klubben att trycka ut i 

föreningen för att öka och få jämn utbildningskvalité. 

LR går ut med information om Spelarutbildningsplanen under hösten. 

- Kvar: Kolla om den digitala plattformen för spelarutbildning med 

övningsbank och planeringsstöd S2S (Secrets to Sports AS) är vettig 

att använda (LH). 

- Föreläsning om självkänsla med Kent Hellström genomfördes den 

3/6.  

ÖFF:s utbildningar annonseras på adressen: 

http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/ 

Ledare som vill gå kurser enligt Gröna Linjen meddelar kansliet. 

Klubben står för kursavgiften för t ex BAS-kurserna och Avspark. 

Bidrag söks för genomförda utbildningar efter genomförande.  

Fotbollsskolan - Genomförd med 130 deltagare och 24 ledare.  

- Återträff med ledare, utvärdering, bidragsansökan(?) och 

överlämning återstår ochMaterial försenat. 

Linghemscupen - Spelas på Lingheden 9-10 augusti 2014, F01-02 cupansvariga. 

- 118 st har anmält sig så det finns förutsättningar för en bra cup! 

- Linghemsskyrkan/Magasinet samlar in gamla fotbollsgrejer under 

cupen för att skicka till Afrika. 

Herr/Junior/Pojk - Bra uppslutning på senaste träningarna. 

Dam/Flick - Tränaren(Douglas) och Jens tar över från nu.  

- Uppföljning av samarbetet med Tallboda kommer ske i höst. 

5 o 7-manna - Hur möta framtiden (och dagens) konkurrens om spelarna och 

erbjuda en bra verksamhet diskuterades. Oftast finns en oro när man 

kommer upp i 7-manna och det kan vara osäkert med antalet 

tillgängliga spelare i truppen till kommande säsong. Speciellt om man 

inte har så bra kontakt med lagen i angränsande ålder. MP kommer 

kalla ledare för flick respektive pojk i ”rätt” åldersgrupper vid olika 

tillfällen så snart som möjligt för att diskutera nästa säsong och det 

samarbete mellan olika lag som kan komma krävas.  

- Satsningen ”Respekt i Fotboll” fortsätter.  

- Kvar: Målvaktstränarutbildning planeras (LR). 

- Kvar: AH och GA försöker ordna ett möte med ÖFF:s kring 

dispenser. 

Övrigt - Tilldelningen av tider i Himnaskolan och Linghemsskolan har 

kommit. Fotbollen har i Himna bara fått två sena kvällstider i veckan 

(kl 21-22), ett sent pass på lördag (kl 17-21), sena söndagar (kl 19-

21) samt två användbara timmar vid lunchtid på söndagar (kl 11-13). 

En riktig bottennotering alltså och vi blir successivt alltmer utträngda 

av inomhusidrotter som har förtur. För att möte behovet av 

mailto:anlaggningen@linghemssk.se
http://fogis.se/spelarutbildning/arkiv/startsida/2013/11/digital-plattform-for-spelarutbildning/
http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/
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träningstider kommer klubben söka fler tider i fotbollshallen i Ryd 

men där är det periodvis trångt och det blir naturligtvis även både 

dyrare hyror och kommer kräva mer restid för att hålla igång 

verksamheten.  Även mer konstgrästider utomhus ska sökas. 

- Nytt möte med kommunen planerat till den 10/9 angående LKS 

fotbollen och anläggningar. 

- Kvar: Rekrytering av ”ungdomsansvarig”. GA tog upp frågan om 

ungdomsansvarig igen. AH följer med GA till en träff med Tallbodas 

ungdomsansvarig. 

- Kvar: Anteckningarna från ledarträffen - aktiviteter/åtgärder? 

- Kvar: Möte med ny(?) rektor på Linghemsskolan ska ordnas.  

- Kvar: GA har frågat kommunen vad gamla biblioteket tar vägen. 

Nästa möte Sektionens styrelsemöten hålls normalt första måndagen varje månad. 

Nästa möte blir – måndag 1:e september kl 19.00-21.00 på Lingheden. 

Vid protokollet: Mikael Ekman, LSK Fotboll    


